
发现雪兰莪：4天3晚美丽生活节美食P文化深度之旅发现雪兰莪：4天3晚美丽生活节美食P文化深度之旅

Single单⼈房 Twin / Triple双⼈/O⼈ Child No Bed⼩孩⽆床位
Normal 

Selling Price : $839 S$699 S$569

Launch Promo till
13 Oct 2024: S$60 OFF PER ROOM

4D3N 4D3N 

(*Min 20 pax to confirm group / *需20⼈或以P⼈数成团)

P荣兄主播ÿ陈嘉荣Ā
联合独家呈现, 千万O要错过！

Co-hosted and Exclusively 

Presented by Renowned Host 

Tan Chia Yong - Don’t Miss It!

DEPARTURE DATE 出发⽇期: 8-11 NOVEMBER 2024

THINGS TO NOTE 注意事项
Travel by 28 to 31-seater SVIP coach 乘搭28-31座豪华⼤巴
1-Night Stay at Première Hotel Klang or Similar 

       1晚住宿于巴⽣⿍峰酒店或同等级
2-Night Stay at The One Boutique Hotel Sekinchan or Similar 

       两晚住宿于适耕庄⼀÷精品酒店或同等级
11 Meals included (3B/1AT/4L/3D) 含11餐 (3早餐/1下午茶/4午餐/3晚餐)
Tour, Sightseeing and Activities as Per Itinerary ⾏程内所有的景点游览和活动
Professional Guide & Coach Captain Services 专业的ø机和导游服务
Up to S$25K Travel Personal Accident Insurance 

       个⼈旅游意外保险: 保额⾼达新币25千

PACKAGE INCLUDES 配套包括
Recommend Tips: SGD2 per person per day for the driver and guide, and
SGD1 for the tour leader (if applicable) 建议⼩费：每位旅客每天给予司机和导游新币2元⼩费，领队新币1元ÿ如有安排Ā
It is recommended to purchase a comprehensive travel insurance policy,
including coverage for unforeseen circumstances and COVID-19. 

       建议购买综合旅⾏保险，涵盖不可预⻅的情况和COVID-19保障2
Malaysia Tourist Visa: Available at WTS counter if required

       ⻢来西亚旅游签证：如需办理，可在WTS柜台办理2
Itinerary, Tours, and Meals: Subject to change based on daily conditions⾏程1游览和⽤餐：根据当⽇情况可能有所调整
WTS Travel reserves the right to modify these terms and conditions
with/without prior notice 我们保留修改条款与细则的权利，恕不另⾏通知

Tour Code: 4DSGRMLRS-SPECIAL



0515am Assemble at Tampines MRT Exit B 早N5时15分集合于淡滨尼地铁站B出
0545am Assemble at Yishun MRT Exit C 早N5时45分集合于义顺地铁站C出⼝ 
0615am Assemble at Jurong East Venture Ave Bus Bay No. 3 早N6时15分集合于裕廊东三号候⻋站 

0515 - 0630 Assemble at your preferred pickup point and timing在选择的地点和时间集合
0830 Breakfast at Johor Bahru (own expenses)  新⼭振林⼭享⽤早餐ÿ⾃费Ā
Visit Simpang Renggam Pineapple Farm - Malaysia’s largest pineapple farm 新邦令⾦⽊⽊农场 - 这⾥全⻢最⼤的⻩梨园
Lunch: Pineapple Specialty Dishes 午餐：⻩梨私房菜
Old Town Tour in Klang: Explore Little India, 2D Mural Street, Crow Mural Street, Victoria-style Fire Station, the Royal
Museum (exterior), and Klang’s oldest building, Gedung Raja 巴⽣⽼街之旅: 探访巴⽣⼩印度12D壁画街1P鸦壁画街1维多利亚式消¶局1皇家博物馆ÿ外观Ā及巴⽣最早的建筑Gedung Raja
Dinner: Enjoy an authentic meal of both soup and dry-style Bak Kut Teh in Klang, the birthplace of this iconic dish

      晚餐：在⾁⻣茶发源地 - 巴⽣，品尝当地正宗的⽡煲和⼲式⾁⻣茶的浓郁⻛味 > Check into hotel⼊住酒店

DAY 4

第四天

0800 Teochew Seafood Porridge Breakfast 早餐潮州海鲜粥
Visit <Urban Fisherman= Fishery - Learn about Urban Fisherman, watch the fish preparation process, and hear
fascinating seafood stories 参观 <城市渔夫= ⻥⾏ - 现场可以参观⻥⾏⼯⼈ <杀⻥= ，听城市渔夫分享许多有趣的海鲜故事
Beautiful Life Talk by Mr.Tan Chia Yong - Join Mr.Tan, the founder of the Beautiful Life Festival, as he shares insights
into the unique charm of Sekinchan 荣兄的美丽分享会 - 美丽⽣活节发起⼈陈嘉荣将分享适耕庄的独特魅⼒
Visit the Rice Warehouse and Take Photos at the Paddy Field - Purchase local souvenirs and products, and capture
memories by the famous paddy fields 参观⽶仓与稻⽥ - 购买当地特产和⼿信，并在稻⽥旁拍照留念
Lunch: Enjoy Ijok Beggar’s Chicken, Beggar’s Pork Trotters & Eight Treasure Rice 午餐: 叫化鸡1叫化猪⼿和叫化⼋宝饭
Depart for Singapore 出发返回新加坡 > Take a break at Yong Peng - Stop at Ming Ann Restaurant & Local Products
Shop for rest and local specialties 在永平休息 - 停留于明安餐厅&⼟产店，享Ø短暂休息并购买特产
1800 - 2000 Arrive in Singapore, end of the tour 抵达新加坡，⾏程结束

城市渔夫 参观巴⽣⽼街 ⻩梨园 沙沙兰渔村 美丽⽣活节

DAY 3
10 NOV
第三天

0700 Paddy Field Breakfast : Enjoy breakfast with local farmers while admiring performances at the paddy field
stage 稻⽥早餐 : 跟着农夫早起，迎着晨光，坐在稻⽥旁享⽤⻥⽶O乡特⾊的稻⽥早餐，⼀边看稻⽥舞台N的精彩演出2
Free Activities -  Explore the festival markets, participate in the "Lights of Hope" activity & enjoy crafting workshops⾃由活动 - 逛美丽⽣活节市集，参与:希望O灯;活动，参加美丽⽣活⼿作⼯作坊， 体验⼿⼯乐趣
Lunch: Teochew-style seafood at Haikou Fishing Village, featuring dishes like chili prawns, fried fish etc 

      午餐: 在海⼝渔村餐厅享⽤潮州渔村⻛味午餐，包括辣椒虾1螃蟹炒⽶粉和炒⻥等
Participate in Beautiful Life Festival Activities - Enjoy a picnic, and watch performances at the Coconut Grove Stage
with an afternoon tea set 参与美丽⽣活节活动 - 欣赏椰林舞台演出，每⼈领×O午茶野餐盒在椰林中悠闲享Ø野餐
Evening Sunset Performances - enjoy performances against the stunning Malacca Strait sunset. 

      ⼣洋表演 - 在⻢六甲海峡⼣·美景和海浪涛涛的舞台背景O，欣赏⼀个个⽆以伦⽐的精彩演出
Dinner: Homestyle Cooking with fusion Japanese and traditional village dishes 晚餐：品尝⽇式与渔村传统融合的特⾊菜
Return to hotel 返回酒店

DAY 1
8 NOV
第一天

ITINERARY ⾏程

DAY 2
9 NOV
第二天

11 NOV

0800 Hotel Breakfast > Depart for Sasaran Fishing Village. Embark on a boat tour to experience the <Sky Mirror= and
the beautiful mangrove ecology 前往沙沙兰渔村 - 参观红树林码头，乘船欣赏传统渔村和红树林⽣态美景
Sasaran Boat Tour - Visit Turtle Island, Swan Island, the mangrove forest, and the Egret Park

      沙沙兰游船活动 - 游览P⻳岛1天鹅岛1红树林及⽩鹭公园
Local Fishing Village Snacks: Enjoy traditional pastries at the floating wooden house. 

      渔村特⾊⼩吃: 在浮脚⽔N⽊屋品尝地道渔村糕点
Visit Sri Shakti Temple - A stunning Hindu temple in Bukit Rotan with 96 intricately carved pillars and 51 Shakti statues

       参观沙克提印度庙 - 欣赏这座拥有96根雕刻柱⼦和51个Shakti雕像的印度教建筑奇观
Lunch: Seafood at Pasir Penambang Fishing Village, renowned for its firefly sightings and natural beauty

      午餐: 巴西不南邦渔村⻛味，品尝渔村的地道海鲜并欣赏⾃然美景2有 <萤⽕⾍O乡= 美称
Depart for Sekinchan and check into the hotel 前往适耕庄并⼊住酒店
Evening Performance and Dinner: Head to the Beautiful Life Festival venue for Dusk Stage. Enjoy a series of
performances amidst the paddy fields and a sunset dining experience with award-winning local dishes

      晚间表演与晚餐: 前往⽶乐园ÿ美丽⽣活节会场Ā参与⻩昏舞台表演，欣赏稻⽥中的歌舞表演，并在⻩昏稻⽥餐桌N享⽤美⻝2     
      吹着⼤⾃然的⻛，闻着稻⾹，品尝以适耕庄道地⻝材烹制的围桌村⻛料理， 包括海⻛拼盘1潮州⻧鸭1海鲜四宝汤1半煎煮⻰   
      ⾆⻥1富⾜双虾卷ÿ潮州虾枣+⼤虾卷Ā1⽂昌鸡饭1⾹菇焖⻥鳔1⾦⽠芋泥 > Return to hotel返回酒店

(L/D)
(午/晚餐)

(B/L/D)
(早/午/晚餐)

(B/L/D)
(早/午/晚餐)

(B/L)
(早/午餐)

Afternoon tea


